
   
 

 

Protokoll fört vid sammanträde med Samordningsförbundet Finsam i Malmö den  18 

november 2010, kl. 14.30 – 16.30, Engelbrektsgatan 20, 211 33, Malmö. 

 

Närvarande:  

Ledamöter:  

Kent Andersson, Ordförande (Malmö Stad), Ingvar Stevensson, tjm (Försäkringskassan),  

Nils T. Svensson, s (Region Skåne), Lena Ingvarsson, tjm (Arbetsförmedlingen) 

Ersättare:  

Carl-Axel Roslund, m (Malmö Stad),  Lisbeth Wiberg-Rylander, tjm(Försäkringskassan) 

 

Tjänstemän:  

Förbundschef Eva Hallmer Lindahl, Processtöd Lena Roslund 

 

 

§§ 43-53  

 

 

 §43 Val av protokolljusterare 

 

 Ingvar Stevensson utses att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 

§44 Delårsrevision  

 

Föreligger minnesanteckningar delårsrevision av Samordningsförbundet Finsam i Malmö 

2010-10-27. Eva H L redogör för planeringen kring en enklare skrivning av tertialrapporterna, 

En ny mall kommer att presenteras. Kent A menar att man behöver få en överblick, med 

möjlighet till fördjupning. 

Nils T S konstaterar att revisions kostnader är höga i förhållande till våra medel. 

Ny delegationsordning skall kopplas till ny styrelse. Kent A menar att styrelsen kan ta beslut 

om delegationsordningen 1 gång/år. 

 

Styrelsen beslutar 

att 

Ordförande tillsammans med kansliet tar fram ett underlag till ny delegationsordning inom 1 

månad, med möjlighet till inspel från styrelsen.  

 

§ 45 Budget 2011  

 

Ingvar S konstaterar att tilldelningen för förbunden ännu inte beslutats. Förbundet har yrkat 

15 milj.Kr. troligen hamnar det på 12 500 milj.Kr. Detta tillsammans med kvarstående medel, 

skulle ge en budget på 34 milj. Kr. 

Frågan kring pågående processer lyfts. Konstateras att många processer signalerar dåligt 

inflöde av deltagare. Föreslås att styrelsen tar en fördjupad diskussion kring volym, utfall och 

prognos inför 2011. 

Föreslår Aktivitetsarenan, Stegen och Nya Aktivitetsporten som exempel för fördjupad analys 

där volym, inflöde och resultat fokuseras, dvs. den utfallande helheten. 



   
 

 

 

Förslag på ändring i budgeten enl. följande: 

650 000 Hela Familjen 

400 000 Hälsoskola 

137 000 ADHD 

 

Styrelsen beslutar 

 

att  med gjorda ändringar, fastställa budgeten 

       

 

 

 

 

§46 Verksamhetsplan 2011 

 

Eva H L informerar om att verksamhetsplanen är behandlad i beredningsgruppen. I samband 

med detta är planen justerad. Under punkten övergripande viljeinriktningar: ”där det saknas 

tillräckliga samverkansinsatser” samt rubriken behovsgrupper Unga vuxna ”som riskerar att 

hamna utanför välfärdssystemets olika delar”. Ny justerad verksamhetsplan skickas ut till 

styrelsen. 

 

Styrelsen beslutar med ovanstående justeringar  

 

att godkänna verksamhetsplanen för 2011 

 

 

 

 § 47 Ansökan om förlängning av Hälsoskolan 

 

Föreligger ansökan om medel för 2011 ”Hälsoskolan”  
Eva H L inleder med att redogöra för ett möte med Mats Persson (regionråd) ang. 
regionens deltagande i processen. Föreslogs då att Finsam skulle kunna stå för ett 

seminarium till våren kring hälsan som förutsättning för integration. Konstateras 

att hälsofrågorna har en central roll i integrationen  

Carl-Axel R anser det självklart att hälsan är avgörande.  

Eva H L ser att belöningssystemet inte är tillräckligt utvecklat i hälsovalet när det kommer till 

deltagandet i samverkansinsatser. Hon anser det viktigt att aggregera upp frågan i de 

beslutande systemnivåerna. 

Kent A ger kansliet uppdrag att ta fram en plan som underlag för ett ev. seminarium.  

Ingvar S anser det viktigt att fokusera på åtgärder trots ohälsa. Menar att det finns goda krafter 

i landet kring dessa frågor. Viktigt att inte problematisera. Förordar intervention under 

pågående aktivitet i stället för i väntan på. 

Styrelsen diskuterar innehållet i ansökan för Hälsoskolan. Konstateras att ingen är beredd att 

ta över kostnaden för insatsen. 



   
 

 

Hälsoskolan visar på god ambition, dock med litet underlag. 

Lena I säger att vissa delar av Hälsoskolans ingår i Af`s nya etableringsuppdrag, där fokus är 

på det friska. 

 

 

Styrelsen beslutar 

 

att  bifalla ansökan om Hälsoskolan till 2011-06-30 till en kostnad av 400 000 tkr. för att ge 

möjlighet till implementering eller avslut. Det är framgent inte aktuellt med ytterligare 

finansiering från Finsam. 

 

 

§ 48  Ansökan om  samverkansinsatsen Utvecklad arbetsförmågebedömning  

 

Föreligger ansökan avseende en samverkansinsats kring utveckling av 

arbetsförmågebedömning för individer, många med psykiska funktionshinder, som varit borta 

från arbetsmarknaden under lång tid. 

Nils T S tycker att ansökan ger ett oerhört gediget intryck. Lisbet W-R ser att med denna 

ansökan, har Finsam bundit upp sig i 4 år. Noterar vidare att man i ansökan använder 

begreppet rehabkedjan, vilket lätt kan förväxlas med lagstiftningens rehabkedjan. Styrelsen 

anser att då man nu hittat ny huvudman är det rimligt att bevilja medel för 1 år, för att sedan 

implementera i ordinarie verksamhet.  

Konstateras att tidplanen på fyra år är väl tilltagen. 

 

 

Styrelsen beslutar 

 

att  bifalla ansökan Utvecklad arbetsförmågebedömning total kostnad för 2011 

3 066 000 kr.  

 

 

 

§ 49  Ansökan om fortsättning av processen Hela Familjen. 

 

Ansökan gäller en fortsättning av samverkansinsatsen Hela familjen för 2011. Hänvisning till 

ursprunglig projektansökan samt två delrapporter under hösten. 

Styrelsen konstaterar att detta är en stor social process, som sträcker sig över lång tid och 

ansöker om mycket pengar och att det inte finns pengar i förbundet till så omfattande insatser 

framöver. Vidare konstateras att mycket i samverkansinsatsen faller under stadsdelens 

ordinarie uppdrag. 

Förbundschefen förklarar omfattningen med att kärnan i processen är parallellitet.  

Förbundschefen bekräftar att det finns ett stort intresse i stadsdelen, som redan 

uppmärksammat insatsen men hon kan också se bäring i Finsams målgrupper. 

Styrelsen ställer sig bakom ett beslut att under 2011 medge medel för processtöd samt 

utvärdering. 



   
 

 

Försäkringskassan och Arbetsförmedlingen forsätter sitt deltagande i processen inom reguljär 

verksamhet. Detta under förutsättning att stadsdelen driver processen vidare. 
 

 

Förslag till beslut 

 

att  avslå ansökan i sin nuvarande form, men att medge 650 000 kr för processledare samt att 

Finsam bidrar med utvärdering för 2011.  

§ 50 Ansökan om samverkansinsatsen Sjuka i Af-program 

Ansökan inkommit gällande en utveckling av samverkan kring individer i gruppen sjuka som 

inte kan delta i arbetsmarknadspolitiska program. 

 

Styrelsen beslutar 

 

att  bifalla ansökan om Sjuka i AF- program om totalt 1 260 000 kr. för 2011 

 

 

§ 51 Förstudie AIFS/arbetsintegrerade sociala företag i Malmö 

 

Föreliggande delrapport av förstudien AIFS ligger till grund för ett styrelsebeslut om 

slutförande av studien. 

Resultatet av studien skall ligga till grund för ett ställningstagande för en Finsam ansökan 

under våren.   

Styrelsen ställer sig positiv men efterlyser budgetskrivning för att kunna ta beslut.  

 

Styrelsen beslutar 

Att uppdra åt förbundschefen att ta fram en budget samt delegerar till styrelseordförande att 

därefter fatta beslutet. 

 

§ 52 Övrigt 

• Förslag på tidplan för styrelsemöten våren 2011 

            Tidplanen fastställs 

 

             10/2   kl.8.30–10.30 

 

             7/4    kl.8.30–10.30 

 

             16/6  kl.8.30–10.30 

 

• Information om FK`s synpunkter på vår förbundsordning 

 



   
 

 

            Ingvar S informerar om synpunkter gällande justering av förbundordningen. Ärendet 

måste efter justering gå till kommunstyrelsen igen. Ingvar S kontaktar Birgitta Vilen-

Johansson. 

 

 

Vid protokollet 

 

Lena Roslund 

 

 

 

Justeras 

 

 

 
Kent Andersson 

 

 

 

Justeras 

 

 

 

 

 

 

 

Ingvar Stevensson 


